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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO v Kalnej nad Hronom 

 

 

 

 

Z Á P I S N I C A  

z  r i a d n e h o  z a s a d n u t i a  O b e c n é h o  z a s t u p i t e ľ s t v a   

v  K a l n e j  n a d  H r o n o m  z o  d ň a  1 7 . 0 6 . 2 0 2 0  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 6/2020/OZ 

Strana č. 62 - 82 

 



63 
 

 

S T A R O S T A  O B C E  K A L N Á  N A D  H R O N O M  

 

 

Vec: Pozvánka na riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom 

 

 V zmysle §-u 13 ods. 4a zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov z v o l á v a m  r i a d n e  zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kalnej 

nad Hronom dňa 

1 7 .  jún a  20 20  ( v  s tredu )  o  17 : 00  hod .  

v Sobášnej miestnosti Obecného úradu v Kalnej nad Hronom. 

 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľa a zapisovateľky 

3. Interpelácie poslancov a pripomienky občanov 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Rozpočtové opatrenie č. 6/2020 

6. Plnenie rozpočtu obce k 31.03.2020 

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2019 

8. Rôzne 

9. Informatívna správa predsedov komisií pri OZ 

10. Informatívna správa prednostu OcÚ 

11. Informatívna správa starostu obce 

12. Diskusia 

13. Záver    

Ing. Ladislav ÉHN 

starosta obce 

 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva sa uskutoční  

v zmysle prísnych hygienických opatrení  

v súvislosti so zamedzením šírenia prenosného ochorenia COVID – 19!!! 

 

Na základe Opatrenia Úradu verejného zdravotníctva SR zo dňa 06.05.2020  

je rokovanie Obecného zastupiteľstva možné uskutočniť s účasťou verejnosti za dodržania 

protiepidemických opatrení vyplývajúcich pre priestory orgánov územnej samosprávy!  
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Prezenčná listina 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kalnej nad Hronom zo dňa 17.06.2020 

 

 

Meno:                                                                      Podpis: 

ÉHN Ladislav, Ing., starosta obce              prítomný 

BOGÁR Roland                                          prítomný 

GUŤAN Michal, Bc.                                   prítomný 

HAJKO Miloš, Ing.                                     prítomný 

LÚDL Otto, Ing.                                          prítomný 

MAZÁŇ Marian  prítomný 

SIPOS Jozef, Mgr. prítomný 

SVORDA Daniel prítomný 

VAJDA Arpád, Ing.  prítomný 

VARGOVÁ Helena prítomný 

GOGORA Igor, Ing. PhD., prednosta OcÚ prítomný 

STRÁKOŠ Richard, Ing., hl. kontrolór prítomný 

 

Ostatní prítomní: 

Meno:                                                                      Podpis: 
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Z á p i s n i c a  

z  r i a d n e h o  z a s a d n u t i a  O b e c n é h o  z a s t u p i t e ľ s t v a   

v  K a l n e j  n a d  H r o n o m  z o  d ň a  1 7 . 0 6 . 2 0 2 0  

Prítomní: 

- starosta obce                                               Ing. Ladislav Éhn 

- prednosta OcÚ                                            Ing. Igor Gogora, PhD. 

- ostatní prítomní                                           podľa prezenčnej listiny 

 

R o k o v a n i e  

Dnešné zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom otvoril 

a prítomných privítal Ing. Ladislav Éhn, starosta obce.  

Skonštatoval, že na rokovaní je prítomných 8 poslancov Obecného zastupiteľstva z 9-

tich, zasadnutie j e  u z n á š a n i a s c h o p n é . Pán poslanec Bc. Michal Guťan sa dostaví na 

rokovanie neskôr.  

I. 

O t v o r e n i e  a  s c h v á l e n i e  p r o g r a m u  

Pán starosta oboznámil prítomných s programom. Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad 

Hronom p r e r o k o v a l o  a jednohlasne s c h v á l i l o  program zasadnutia. 

Hlasovanie: 

prítomných: 8 (z 9) poslancov 

za: 8 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov  

II.  

Určenie zapisovateľky a overovateľa zápisnice, voľba návrhovej komisie 

Pán starosta navrhol, aby overovateľom zápisnice z dnešného zasadnutia bol p. Daniel 

Svorda, poslanec OZ. 

a.) Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom u r č i l o  za overovateľa zápisnice p. 

Daniela Svordu, poslanca OZ.  

Za zapisovateľku u r č i l o  Ing. Elišku Svordovú, pracovníčku Obecného úradu 

v Kalnej nad Hronom. 
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Hlasovanie: 

prítomných: 8 (z 9) poslancov 

za: 8 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

Ďalej pán starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie. Za predsedu 

odporučil zvoliť p. Helenu Vargovú, poslankyňu OZ a za členov komisie navrhol Mgr. 

Jozefa Siposa a p. Rolanda Bogára, poslancov OZ.  

 

b.) Obecné zastupiteľstvo s c h v á l i l o  návrhovú komisiu v tomto zložení: 

- predseda: p. Helena Vargová, poslankyňa OZ, 

- členovia: Mgr. Jozef Sipos, p. Roland Bogár, poslanci OZ.  

Hlasovanie: 

prítomných: 8 (z 9) poslancov 

za: 5 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržali sa: 3 poslanci (Vargová, Sipos, Bogár) 

III. 

Interpelácie poslancov a pripomienky občanov 

 Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom v z a l o  n a  v e d o m i e  interpelácie 

poslancov a pripomienky občanov a bude sa nimi zaoberať.  

 

Interpelácie poslancov 

- p. Roland Bogár – občania sa sťažujú, že hroby na cintoríne v časti obce Kalnica sú 

veľmi zaprášené; navrhuje stretnutie s prevádzkovateľom štrkoviska príp. obmedzenie 

rýchlosti na tomto mieste;  

- kolumbárium na cintoríne v Kalnici – či by nemohol byť vyhradený priestor pre ukladanie 

úrn priamo do zeme;  

- ul. Kpt. Nálepku – jedno miesto ktoré bolo prekopané je už upravené, ale ešte je tam 

druhé, ktoré treba opraviť; 

- p. starosta - pochovávanie urien – pokiaľ bude požiadavka, tak bude súhlasiť; treba 

upraviť VZN kde sú poplatky za hrobové miesto a vyčleniť aj samotný priestor na to; 

treba to preveriť;  
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- ul. Kpt. Nálepku – opraví sa aj druhé miesto;  

- Ing. Igor Gogora, PhD. – urnové miesta na cintoríne v Kalnici by mohli byť pozdĺž 

chodníka, tam by sa zmestili; čo sa týka prašnosti – môžeme ich vyzvať nech navrhnú 

nejaké opatrenia;  

- p. Daniel Svorda – na Dlhej ulici pri bytovke sa nakláňa plot, patrí to zrejme Deska baru, 

hrozí zrútenie; navrhuje vyzvať vlastníka k náprave; 

- Mgr. Jozef Sipos – na konci ul. Komenského, keď smetiarske auto vynáša smeti, otáča sa 

na konci ulice, kde nie je žiadna spevnená plocha a následne roznáša blato po celej ulici; 

navrhuje, aby sa tam zrealizovala betónová plocha;  

- chodníky na ul. ČA, keď je viac zrážok, niektoré miesta sú dosť neprechodné; 

- p. starosta – spevnenú plochu preveríme; chodníky – obec realizuje úpravy chodníkov; 

zmapujú sa tie najhoršie miesta; zahrnie sa tam aj ul. ČA; 

- Ing. Miloš Hajko – Záhradná ulica – je v zlom stave po realizácii kanalizácie; treba 

vyzvať dodávateľa stavby, nech to tam zasype; 

- Požiarna zbrojnica – aké sú závery; --- pokračov. v bode Rôzne... 

- p. poslanec Michal Guťan sa dostavil na rokovanie OZ o 17:20 hod., prítomných je 9 

poslancov;  

- Ing. Miloš Hajko – zaujíma ho, prečo sa motorové vozidlo LIAZ (valník) predalo 

takýmto spôsobom; či to je prebytočný majetok; aký tam je postup; 

- p. starosta – bolo to kazové auto, chátralo, nedostali sme náhradné diely; chceli sme to 

predať cez bazár, no nikto ho nechcel kúpiť;  

- Ing. Arpád Vajda – na križovatke ulíc ČA a 29. Augusta – je chodník so šmykľavými, 

šikmými hranami; mal by sa opraviť;  

- p. Helena Vargová – cca 12 stromov vysadených na Novej ulici vyschlo; čo sa s nimi 

urobí, ako sa nahradia? 

- p. starosta – budú reklamované u dodávateľa; vymenia ich; 

- Ing. Otto Lúdl – či máme v Kalnici úradnú tabuľu;  

- páči sa mu osvetlenie na retardéry v Kalnici; navrhuje, aby sa aj priechody pre chodcov 

osvetlili; hlavne tam kde chodia deti do školy, teda 2 ks na ul. ČA a jeden na Nitrianskej 

ulici; 

- či sa neuvažuje o aktualizácii dopravného generelu; zastavovanie áut pri Coop Jednote na 

Dlhej ulici a parkovanie kamiónov pri viacúčelovej budove na Nitrianskej ulici by mohol 

vyriešiť; 
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- zrejme to bude riešiť aj s Obecnou políciou, na detskom ihrisku počas dňa pili občania 

alkohol;  

- vyhlasovanie v rozhlase - zrozumiteľnosť je slabá; je potrebné upozorniť zamestnancov;  

- Bc. Michal Guťan – bola podaná žiadosť na dopravné značenie na Okresný dopravný 

inšpektorát;  

- Ing. Igor Gogora, PhD. – už nám aj odpísali; pri COOP Jednote je státie zakázané, je to 

obojsmerná cesta; môžeme tam dať značku, no aj tak tam stáť nemôžu;  

 

Pripomienky občanov 

- p. Roman Lacek – čo sa týka interpelácie p. poslanca Svordu, múrik sa nakláňa odvtedy, 

ako sa tam robil chodník; betón je už roky prasknutý; bolo to predtým spojené, no týmto 

sa to oddelilo; sľúbil, že to opraví;  

- chce sa poďakovať poslancom za zvýšenie daní a poplatkov;  

- informoval sa na plat p. starostu a Ing. Uhríka ako stavebného dozora;  

- stavby – Požiarna zbrojnica, bazén... všetko sa opravuje a najprv sa za to dajú veľké 

peniaze;  

- Ing. Miloš Hajko – čo sa týka rekonštrukcie plavárne, bohužiaľ je v zlom stave, je 

nerentabilná a nebezpečná pre občanov;  

- Ing. Otto Lúdl – v súčasnosti sa chystá rekonštrukcia, aj tak by bolo obmedzenie v počte 

návštevníkov; max. 12 by ich tam mohlo byť; bolo by to veľmi stratové; preto sa práve 

teraz rozhodli pre rekonštrukciu; teraz je na to vhodný čas;  

- Ing. Igor Gogora – Ing. Uhrík – mal mesačne 1 500 EUR za obe stavby, no v súčasnosti 

vykonáva stavebný dozor bez odmeny; 

- p. Lacek – zaujíma ho cisterna v Kalnici; jej vykopanie a plánované odstránenie; koho to 

bola práca; a či sa to aj otvorilo; 

- Ing. Igor Gogora, PhD. – z cisterny sa brali vzorky a je snaha to ekologicky zneškodniť; 

oslovili viacerých kto s tým pracuje; zatiaľ nikoho nenašli; máme financie v rozpočte 

určené práve na životné prostredie; je rád že súčasné zastupiteľstvo sa rozhodlo že sa to 

zneškodní;  

- p. Lacek – kedy sa plánuje zneškodniť skládka za pálenicou? 

- Ing. Igor Gogora, PhD. - máme tri stavebné povolenia na nové bytovky a podrvený 

stavebný materiál sa použije ako zásyp - podklad pre obecné bytovky; je tam aj azbest; 

bude to stáť obec nemalé financie;  
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- Ing. Otto Lúdl – vysvetlil p. Lacekovi, že čím je nižšia miera separácie v obci, poplatky 

za uloženie odpadu sú vyššie;  

- p. Lacek – tak je potrebné zmeniť systém – vážiť smetné kontajnery atď.. ; on chce ešte 

viac separovať, no chce platiť menej;  

- Ing. Otto Lúdl – tieto problémy obecné zastupiteľstvo rieši; snažia sa analyzovať prečo 

je taká nízka miera separácie; stavebné odpady tvoria veľkú časť odpadov;  

- Ing. Igor Gogora, PhD. – štát núti ľudí aby separovali; snažíme sa dať ľuďom iné 

benefity za to; poslanci za to nemôžu;  

- p. starosta – najlepšia redukcia množstva TKO je spaľovanie; na skládku by sa potom 

dostalo len zanedbateľné percento; potom by sme určite menej platili; vo vlastnej réžii 

alebo niekoho osloviť, aby nám to postavil;  

- p. Viktor Szabo – príjmy a majetky p. starostu; podľa nového zákona by sa mali 

zverejniť na obecnej stránke;  

- p. Daniel Svorda (Predseda komisie na ochranu verejného záujmu) – v dohľadnej 

dobe sa to zverejní;  

- Ing. Marián Slobodník – stavba Požiarnej zbrojnice a Centra funkčného tréningu; aké 

sumy ešte nie sú uhradené za tieto stavby; dostali sa k nemu informácie, že HDM možno 

skončia a od koho sa potom bude vymáhať zmluvná pokuta a aké budú záruky; mal by sa 

urobiť zápočet poslednej faktúry s výškou zmluvnej pokuty;  

 

IV. 

Kontrola plnenia uznesení 

Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom v z a l o  n a  v e d o m i e  informáciu 

o splnených uzneseniach, aj uzneseniach, ktoré sú v štádiu riešenia: 

Uznesenie č. 4/IV. - i./2020/OZ - zo dňa 05.05.2020 realizácia verejného obstarávania 

na parný stroj (ekologické ničenie buriny) VO315/2020 - víťazný uchádzač f. Konnex suma 

20 640 EUR s DPH 

Uznesenie č. 4/IV. - e./2020/OZ - zo dňa 05.05.2020 realizácia verejného obstarávania 

na rekonštrukciu vykurovania a rozvodov na štadióne KFC - víťazný uchádzač f. Služby 

Kalná s.r.o., r.s.p., suma: 20 417,28 EUR 

Uznesenie č. 3/IV. - d./2020/OZ - zo dňa 07.04.2020 - realizácia VO na kanalizáciu na 

ul. Krátka - verejné obstarávanie pripravené (po podpise z našej strany budú podklady pre VO 

zaslané potencionálnym dodávateľom) 
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Uznesenie č. 3/IV. - b./2020/OZ - zo dňa 07.04.2020 - zníženie nájomného pre 

podnikateľov, ktorí majú prenajaté priestory od obce a museli svoje prevádzky zatvoriť z 

dôvodu situácie okolo COVID 19 - uznesenie splnené 

Uznesenie č. 1/VI.-f./2020/OZ - zo dňa 04.02.2020 - VO na obstaranie čiastkových 

prác vo väzbe na realizáciu kanalizačných prípojok  - verejné obstarávanie práve prebieha 

Uznesenie č. 1/X.-g./2020/OZ - zo dňa 04.02.2020 a Uznesenie č. 1/X.-h/2020/OZ - 

získanie cenovej ponuky na štúdiu autobusových zastávok v obci  a cenová ponuka na štúdiu 

revitalizácie parku na ul. ČA = tieto dve uznesenia budú riešené komplexne, bola oslovená 

krajinná inžiniera Ing. Vrchovská, ktorá na štúdii a realizačnom projekte pracuje (cena celého 

zadania cca 1 500 EUR) - vizualizácia bude OZ zaslaná 

Uznesenie č. 4/IV.-f./2020/OZ - realizácia VO na Rámcovú zmluvu na chodníky a 

vjazdy = čiastočne splnené - chodník na ul. SNP realizuje sociálny podnik v sume: 35 216,87 

EUR + je potrebné pripraviť podklady na realizáciu VO, aby sme mohli mať Rámcovú 

zmluvu 

Uznesenie č. 4/IV.-g./2020/OZ - prevencia proti komárom v obci formou biologického 

postreku - rieši sa 

Uznesenie č. 3/IV.-c./2020/OZ - dodanie a montáž zvonice v novostavbe Hasičskej 

zbrojnice – rieši sa 

Uznesenie č. 1/X.-d./2020/OZ - projekt rekonštrukcie športovísk v Kálnici – rieši sa 

 

V. 

Rozpočtové opatrenie č. 6/2020 

 Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom prerokovalo a schválilo zmenu 

rozpočtu Rozpočtové opatrenie č. 6/2020 (tvorí Prílohu č. 1 tejto zápisnice) nasledovne: 

Výdavky bežného rozpočtu (+ 45 500 EUR): 

- funkčná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány navýšenie v položke 

ekonomickej klasifikácie 642 001 Transfer občianskemu združeniu, nadácii 

a neinvestičnému fondu vo výške 20 000 EUR program 1.2 (pôžička OZ Tekov - Hont) 

podľa §10 ods. 6 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy obec  môže 

poskytnúť návratnú finančnú výpomoc zo svojho rozpočtu právnickej osobe, ktorej je 

zakladateľom, pričom na tento účel nemôže použiť návratné zdroje financovania.  Ak ste 

zakladateľom Vami uvádzaného občianskeho združenia, môžete mu poskytnúť  návratnú 

finančnú výpomoc zo svojho rozpočtu. Ak nie ste zakladateľom, tak  návratnú finančnú 
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výpomoc zo svojho rozpočtu poskytnúť nemôžete, ale môžete mu poskytnúť  dotáciu za 

podmienok ustanovených všeobecne záväzným nariadením obce ale len na podporu 

všeobecne prospešných služieb, všeobecne prospešných alebo verejnoprospešných účelov, na 

podporu podnikania a zamestnanosti podľa § 7 ods. 4 zákona o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy.  

 

- funkčná klasifikácia 03.2.0 Ochrana pred požiarmi navýšenie v položke ekonomickej 

klasifikácie 632 001 Energie vo výške 2 000 EUR program 5.1 (platby za spotrebu 

elektrickej energie v novej požiarnej zbrojnici) 

 

- funkčná klasifikácia 06.2.0 Rozvoj obce navýšenie v položke ekonomickej klasifikácie 

637 004 Špeciálne služby navýšenie o 20 000 EUR program 12.1 (budú použité 

prostriedky z Environmentálneho fondu na ekologickú asanáciu územia – náklady 

spojené s odstraňovaním ekologických havárií – vlaková cisterna pri cintoríne 

v Kalnici) 

 

- funkčná klasifikácia 08.3.0 Vysielacie a vydavateľské služby presun z položky 

ekonomickej klasifikácie 642 014  Transfer jednotlivcovi vo výške 12 000 EUR  na 

položky ekonomických klasifikácií : 

637 003  Propagácia a reklama vo výške 2 500 EUR program 5.5 

637 004  Všeobecné služby vo výške 600 EUR program 5.5 

637 005  Špeciálne služby vo výške 8 900 EUR program 5.5 

 

- funkčná klasifikácia 10.2.0 Staroba navýšenie v položke ekonomickej klasifikácie 

632 001 Energie vo výške 3 500 EUR program 13.2 (platby za spotrebu elektrickej 

energie v Dennom centre na ul. Mieru) 

 

Výdavky kapitálového rozpočtu (+ 85 900 EUR): 

- funkčná klasifikácia 04.5.1 Cestná doprava navýšenie v položke ekonomickej 

klasifikácie 716 Prípravná a projektová dokumentácia vo výške 2 900 EUR program 

16.1 (úprava dopravnej štúdie a dopracovanie projektu napojenia na cestu I/51 – IBV 

Kalná nad Hronom, za Novou ul.) 



72 
 

- funkčná klasifikácia 06.2.0 Rozvoj obce navýšenie o 55 000 EUR v položke 

ekonomickej klasifikácie 711 001 Nákup pozemkov program 16.1 (2,50 EUR/m
2
 – 

Kaplánová, Beranová) 

 

- funkčná klasifikácia 06.2.0 Rozvoj obce navýšenie o 8 000 EUR v položke 

ekonomickej klasifikácie 716 Prípravná a projektová dokumentácia program 16.1 (PD 

na inžinierske siete IBV) 

 

- funkčná klasifikácia 06.2.0 Rozvoj obce navýšenie o 15 000 EUR v položke 

ekonomickej klasifikácie 635 004 Rutinná a štandardná údržba prevádzkových strojov, 

prístrojov, zariadení a náradia program 3.1 (oprava a úprava priestorov na Nitrianskej 

ul. –  priestory na prenájom Kecskés) 

 

- funkčná klasifikácia 08.1.0 Rekreačné a športové služby navýšenie o 2 000 EUR  

v položke ekonomickej klasifikácie 716 Prípravná a projektová dokumentácia program 

10.1 (Centrum funkčného tréningu – riešenie detailov – interiér)  

 

- funkčná klasifikácia 08.1.0 Rekreačné a športové služby navýšenie o 3 000 EUR  

v položke ekonomickej klasifikácie 716  Prípravná a projektová dokumentácia program 

10.3 (projekt rekonštrukcie a technického zhodnotenia Relaxačno-športového areálu )  

 

- zmena použitia rezervného fondu: 

a) funkčná klasifikácia 06.2.0 Rozvoj obce - položka 717001 Realizácia nových stavieb 

program 16.1 vo výške 485 000 EUR - fin. prostriedky z roku 2020 

b) funkčná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány - položka 712 001 Budov, 

objektov a ich častí program 3.1 – fin. prostriedky z minulých rokov – rezervný fond 

 

- funkčná klasifikácia 06.2.0 Rozvoj obce zníženie o 131 400 EUR z položky 

ekonomickej klasifikácie 717 001 Realizácia nových stavieb program 16.1 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 8 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržal sa: 1 poslanec (Mgr. Jozef Sipos) 
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VI. 

Plnenie rozpočtu obce k 31.03.2020 

 Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom v z a l o  n a  v e d o m i e  Plnenie 

rozpočtu obce k 31.03.2020 (tvorí Prílohu č. 2 tejto zápisnice), ktorú prítomným predniesol 

Ing. Otto Lúdl, predseda Finančnej komisie. 

 

VII. 

Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce za rok 2019 

 Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom v z a l o  n a  v e d o m i e  Správu 

o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce za rok 2019 (tvorí Prílohu č. 3 tejto 

zápisnice), ktorú prítomným predniesol Ing. Richard Strákoš, Hlavný kontrolór obce. 

 

VIII. 

Rôzne 

Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom: 

a.)  O d r o č i l o  žiadosť Vodáckeho klubu Hron, v zastúpení p. Jaroslavom Fraňom, 

predsedom klubu, so sídlom: Mieru 20, 935 32 Kalná nad Hronom o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu obce v r. 2020 vo výške 4 000 EUR. Nebola podaná v zmysle VZN 

obce č. 20/2020 O pravidlách prideľovania dotácií z rozpočtu obce. Vyzveme ich 

k doplneniu žiadosti.  

 

b.) P r e r o k o v a l o  a  s c h v á l i l o  žiadosť Volejbalového klubu PALAS Levice, 

v zastúpení Ing. Andreou Vydrovou, predsedníčkou organizácie, so sídlom: Ľ. 

Podjavorinskej č. 3, 934 01 Levice o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v r. 2020 vo 

výške 1 000 EUR.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 
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c.) P r e r o k o v a l o  a  s c h v á l i l o  žiadosť OZ Život na vlnách, v zastúpení Mgr. 

Michalom Červenákom, predsedom organizácie, so sídlom: Zd. Nejedlého 20, 934 05 

Levice o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v r. 2020 vo výške 1 000 EUR.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

d.) P r e r o k o v a l o  a s c h v á l i l o  kúpu spoluvlastníckeho podielu na nehnuteľnosti 

v k.ú. Kalná, parcela reg. „E“ p.č. 1524/11 – orná pôda o výmere 175243 m
2
, evidované 

na LV č. 745 od predávajúcich Ing. Viola Kapitánová, rod. Uhliarová, nar. xxxxxxxx, 

r.č. xxxxxxxxxxx, trvale bytom xxxxxxxxxx, xxxxxxxxx podiel o veľkosti 1/16 a Eva 

Beranová, rod. Uhliarová, nar. xxxxxxxxxx, r.č. xxxxxxxxxxx, trvale bytom 

xxxxxxxxxxxx, xxxxxxxxxx podiel o veľkosti 1/16 za kúpnu cenu 2,50 EUR/m
2
. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 8 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržal sa: 1 poslanec (Mgr. Jozef Sipos) 

 

e.) O d r o č i l o  žiadosť SVB Dom č. 172 na ul. ČA č. 44 – 49 v obci Kalná nad Hronom 

o realizáciu prístreškov na ulici ČA pred vchodmi č. 44, 45 a 46 do bytového domu. 

Žiadosť bude opätovne prerokovaná v OZ po doložení počtu, ceny a vizualizácie 

prístreškov. 

 

f.) O d r o č i l o  žiadosť spol. IMPRESIA, s.r.o., so sídlom na ul. Macharova 9, 851 01 

Bratislava o odkúpenie pozemku na realizáciu podnikateľského zámeru – výstavbu 

autoumývárne. Žiadosť bude opätovne prerokovaná v OZ po doložení podnikateľského 

zámeru. 

 

g.) V z a l o  n a  v e d o m i e  odpoveď spol. Hydromeliorácie, a.s., zhotoviteľa stavby 

Centra funkčného tréningu na upozornenie obce o vymáhaní zmluvnej pokuty.  
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h.) P r e r o k o v a l o  a  s c h v á l i l o  žiadosť OZ Tekov – Hont, so sídlom Parková 2, 935 

87 Santovka, ktorého sme členom o poskytnutie návratnej finančnej výpomoci vo výške 

20 000 EUR.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

i . )  P r e r o k o v a l o  a  s c h v á l i l o  zníženie nájomného za prenájom nebytových 

priestorov vo viacúčelovej budove na Nitrianskej ul. č. 6 pre p. Petra Kecskésa, 

Fučíkova 28, 935 32 Kalná nad Hronom (prevádzka Riders burgers grill) na sumu 1 

EUR/mesačne po dobu 24 mesiacov z dôvodu refundácie nákladov vynaložených na 

rekonštrukciu obecných priestorov a p o v e r i l o  OcÚ vypracovaním Dodatku 

k nájomnej zmluve. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 8 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržal sa: 1 poslanec (Mgr. Jozef Sipos) 

 

j.) P r e r o k o v a l o  a  n e s c h v á l i l o  ponuku p. Jozefa Pokoraczkého z Dlhej ulice na 

dlhodobý prenájom pozemku o výmere 203 m
2
, kt. sa nachádza v obci Kalná nad 

Hronom, v k.ú. Kalná, parc. reg. C, parc. č. 403/2. Obecné zastupiteľstvo zároveň 

p o v e r i l o  Obecný úrad rokovaním s majiteľom nehnuteľnosti.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 0 poslancov  

proti: 8 poslancov 

zdržal sa: 1 poslanec (p. Helena Vargová) 

 

k.) P r e r o k o v a l o  a s c h v á l i l o  objednanie úpravy dopravnej štúdie a dopracovanie 

projektu napojenia na cestu I/51 – IBV Kalná nad Hronom, za Novou ulicou v sume 

2 900 EUR.  
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Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

l.) O d r o č i l o  nákup zmeniek v hodnote 1 000 000 EUR od spoločnosti J & T BANK, 

a.s. so splatnosťou 3 mesiace, s úrokovou sadzbou 2,50 % (p.a.).  

 

m . )  P o v e r i l o  hlavného kontrolóra obce vypracovaním zoznamu o odborných 

prehliadkach a skúškach elektrických zariadení s dobou ich platnosti vo 

všetkých obecných objektoch a predložiť ich Obecnému zastupiteľstvu.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

n.) P o v e r i l o  Hlavného kontrolóra obce vypracovaním zoznamu nájomcov, ktorí 

pristúpili k nájomnému vzťahu s obcou po odkúpení pozemku od p. Pavla Krajčiho 

(Palopal), s uvedením výmery prenajatej plochy a výšky nájomného.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

o.) P o v e r i l o  Hlavného kontrolóra obce vykonaním hĺbkovej kontroly všetkých 

dokladov a faktúr týkajúcich sa stavby Požiarnej zbrojnice a predložiť o tom správu 

Obecnému zastupiteľstvu do 24.06.2020.   

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 
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zdržalo sa: 0 poslancov 

 

p.) P o v e r i l o  Hlavného kontrolóra obce vypracovaním zápočtu zrealizovaných prác 

v porovnaní s rozpočtovanými nákladmi z projektovej dokumentácie pri realizácii 

spevnenej plochy pri Požiarnej zbrojnici.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

q.) P o v e r i l o  OcÚ uplatnením zmluvnej pokuty predtým, ako bude vystavená posledná 

faktúra za stavebné práce na Požiarnej zbrojnici (po predchádzajúcej dohode 

s právnikom). 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

r.) P o v e r i l o  OcÚ uplatnením zmluvnej pokuty predtým, ako bude vystavená posledná 

faktúra za stavebné práce na Centre funkčného tréningu (po predchádzajúcej dohode 

s právnikom). 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

s.) P o v e r i l o  Hlavného kontrolóra obce preverením postupu obstarávania verejného 

osvetlenia na cvičisku pre psov, na cintoríne v Kalnici, na ČOV (Čističke odpadových 

vôd), na Viničnej ulici a vypracovaním zoznamu revízií na uvedené verejné osvetlenie.  
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Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

t.)  P o v e r i l o  OcÚ určením zodpovednej osoby, ktorej bude pridelený parný stroj 

a informovať Obecné zastupiteľstvo o tom, v akom režime sa bude parný stroj využívať 

a či sú na jeho činnosť potrebné revízie alebo periodické prehliadky.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

IX. 

Informatívna správa predsedov komisií pri OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom: 

a.) V z a l o  n a  v e d o m i e  informatívnu správu predsedov komisií pri OZ v Kalnej nad 

Hronom.  

- Bc. Michal Guťan (predseda Komisie verejného poriadku) –  Komisia nemala 

zasadnutie; do konca júna chce zvolať; podnety rieši Obecná polícia; ďakuje ako člen 

krízového štábu obce všetkým občanom za rešpektovanie nariadení a opatrení počas 

trvania pandémie; aj členom krízového štábu obce;  

- Ing. Otto Lúdl (predseda Finančnej komisie) – Finančná komisia zasadala; riešili 

žiadosti do OZ a rozpočtové opatrenie;  

- p. Daniel Svorda (predseda Komisie ŽP) – 9.6. mali zasadnutie; riešili 

environmentálne problémy v obci; keďže veľa financií sa investovalo do verejnej zelene, 

obec by mohla vypracovať plán zavlažovania a určiť zodpovednú osobu;  

- bolo prijaté uznesenie: 

b.) Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom p o v e r i l o  OcÚ vypracovaním plánu 

zavlažovania verejnej zelene v obci s určením zodpovednej osoby.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  
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proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

- za spol. Donau farm Kalná je stará odpadová jama; zrejme stará žumpa; odporúčajú ju 

zavoziť a zabezpečiť priestor fotopascou plus osadiť tam rampu kvôli vynášaniu odpadu; 

  

- bolo prijaté uznesenie: 

c.) Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom p o v e r i l o  OcÚ zavozením starej 

odpadovej jamy za pozemkom spol. Donau Farm Kalná, s.r.o., osadením rampy 

a zabezpečením priestoru fotopascou z dôvodu zamedzenia vynášania odpadu. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

- v záhradkárskej oblasti, aj na konci Dlhej ulice sa vynáša zelený odpad; mohli by sa tam 

dať 2-3 panely a ukladať tam trávu a zvlášť konáre; aby sa odpad nemiešal a zlepší sa 

tým disciplína;  

- za lodenicou sú polámané panely, obec by to mohla zlikvidovať, ak je to v našich 

možnostiach; 

- Ing. Igor Gogora, PhD. – je potrebné sa zaoberať aj otázkou likvidácie skládky azbestu 

v obci: 

- bolo prijaté uznesenie: 

d.) Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom p o v e r i l o  OcÚ objednaním projektu 

likvidácie skládky azbestu v obci a jej následnou likvidáciou oprávnenou osobou.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 9 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

- p. Roland Bogár (predseda Kultúrnej komisie) – mali zasadnutie, vypracovali nový 

plán práce; v júni a júli sa rušia všetky podujatia, ktoré boli naplánované; bolo by ťažké 



80 
 

to zabezpečiť; do konca roka sa môžu usporadúvať podujatia s max. 1 000 ľuďmi a je 

predpoklad, že na koncert Kaliho by prišlo podstatne viac ľudí; v auguste už budú akcie 

podľa plánu;  

- na komisii bola odprezentovaná štúdia kultúrneho domu; boli tam len menšie 

pripomienky, navrhujú stupňovité sedenie;  

- p. Helena Vargová (predsedkyňa Sociálnej komisie) – mali zasadnutie, riešili jednu 

žiadosť, ktorej sčasti vyhoveli;  

- Ing. Miloš Hajko (predseda Športovej komisie) – zasadnutie komisie nebolo; oznámil, 

že z časových dôvodov sa vzdáva funkcie predsedu Športovej komisie a navrhuje za 

nového predsedu Bc. Michala Guťana; členovia by ostali rovnakí;  

- bolo prijaté uznesenie:  

e.) Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom v z a l o  n a  v e d o m i e  vzdanie sa 

funkcie predsedu Športovej komisie Ing. Miloša Hajka a za nového predsedu z v o l i l o  

Bc. Michala Guťana. Členovia komisie ostávajú nezmenení.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 (z 9) poslancov 

za: 8 poslancov  

proti: 0 poslancov 

zdržal sa: 1 poslanec (Bc. Michal Guťan) 

 

- Ing. Arpád Vajda (predseda Stavebnej komisie) – mali zasadnutie; boli pozrieť na 

welnese; technológia je OK, no stavebná časť je v zlom stave; objedná sa štúdia u Ing. 

Ciglana, ktorý spracuje variantné riešenia; 

- uskutočnila sa prezentácia Ing. arch. Ciglana; bola zameraná na centrum obce; bolo to 

odborne spracované; malo by sa to zahrnúť do tej štúdie čo máme;  

- kolumbárium v Kalnici prezentoval; ale chceme také isté ako už máme v Kalnej;  

- riešenie nespokojnosti s realizáciou na požiarnej zbrojnici; vyplynuli nejaké úlohy, kt. sa 

majú riešiť; stavebný dozor – nech špecifikuje nedostatky ktoré tam sú; 63 položiek 

vyšpecifikoval, plus veci kt. treba dokončiť; bol tam kontrolný deň, projektant, stavebný 

dozor... poslali zápis mailom; bude súčasťou stavebného denníka;  

- Sociálny podnik – odpočet prác, ktoré zrealizovali a ktoré budú realizované; ešte 

manažovanie sociálneho podniku nie je úplne doriešené;  

- bol tu Ing. Babčan z Nitry kt. robí projekt domu smútku; došlo k menším zmenám oproti 

zadaniu; vyzerá to modernejšie; dokončuje jednotlivé profesie; urobí vizualizáciu 

projektu; mohli by sme pozvať aj zástupcov cirkvi;  
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X. 

Informatívna správa prednostu OcÚ  

Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom v z a l o  n a  v e d o m i e  Informatívnu 

správu prednostu OcÚ. 

- welness – 4-6 týždňov bude dĺžka dodania projektu;  

- Denný stacionár – stavebné povolenie je vybavené; dotácia 90 % nám pôjde; riešili to 

dvaja projektanti;  

- Lávka pre peších – máme skoro všetky vyjadrenia, dali nám 5 strán pripomienok, robí to 

už 4. mesiac;  

- Most cez potok Ulička – vydané Stavebné povolenie; negatívne stanovisko od plynárov; 

komunikuje s nimi projektant;  

- vybavuje preložku na lodenici; elektrikári ani nevedeli aké vedenie im tam ide; máme 

vybaviť stavebné povolenie pre nich – prišlo také vyjadrenie; riešime vyjadrenia k tejto 

stavbe; keď sa vybaví preložka;  

- prístavba k škôlke – obec získa dotáciu takmer 50%; ťažko sa komunikuje s projektantom;  

- Inžinierske siete bytové domy – soc. podnik by to dokázal zmenežovať; je tam priestor na 

ušetrenie financií;  

- CFT – analýza čo sa zrealizovalo, čo nie, koľko to stálo atď... čo tam chýba... atď... každý 

týždeň tam býva kontrolný deň;  

- revitalizácia parku – projekt za 4 600 EUR... ale našli sme lacnejšiu krajinnú architektku 

čo nám nakreslí štúdiu aj projekt; máme rôzne fotky, komunikujeme s ňou;  

- ostrov na Hrone – mali stretnutie s projektantom, reálne si to prešli; má poslať širší návrh; 

aj cyklochodník; širšie súvislosti; z pohľadu cykloturistiky;  

- na úrade začíname pracovať so sčítaním obyvateľov, domov a bytov; do februára bude 

prebiehať; chceme nájsť sčítacích komisárov; mal stretnutie s dievčatami z welnesu; 2-3 

využijeme, aby nám s touto agendou pomohli;  

- rekonštrukcia ihriska bola schválená;; tenisové a multifunkčné; projektant Lohinský bol 

vysúťažený; bude to projekt do VO;  

- detský denný tábor Kalňáčik tento rok nebude; s deťmi aj s dôchodcami chcú zrealizovať 

akciu výroba búdiek pre vtákov;  

- rekonštrukcia kanalizácie na ul. Kpt. Nálepku – projektant si vypýtal výškopis polohopis - 

čo už má; už len projekt musí urobiť;  

 

XI. 

Informatívna správa starostu obce 

Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom v z a l o  n a  v e d o m i e  Informatívnu 

správu starostu obce. 

- bol na rokovaní sekcie ZMOS sekcia energetiky, dopravy atď... hovorilo sa tam o prístupe 

rozvodných závodov na rozširovanie rozvodnej siete.. mnohé obce kvôli tomu nové 

výstavby vôbec neplynofikujú; dosť ľudí sa im odhlásilo z odberu; vyše 100 tis. 

domácností;  
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- opatrenia súvisiace s COVID 19; vždy zasadal krízový štáb obce keď sa niečo dialo; aj 

občanom, poslancom atď.. ďakuje všetkým; 

- NSK bude zasadať 6.7. pôjde do programu návrh na odpredaj SOŠ; s osobitným zreteľom 

pre obec Kalná na základe žiadosti, ktorú sme im poslali;  

- stala sa tam havária, unikala tam voda, premietne sa do ceny, lebo obec to riešila a mohlo 

dôjsť k poškodeniu majetku;  

- stretnutie s Donau farm - nevieme čo budú prezentovať; kto môže nech príde;  

- monitoring kanalizačnej siete v obci schvaľovali – majú tri cenové ponuky; pošleme ich 

poslancom;  

 

XII. 

Diskusia 

Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom: 

a.) V z a l o  n a  v e d o m i e  diskusné príspevky a bude sa nimi zaoberať.  

b.) V z a l o  n a  v e d o m i e ,  že nasledujúce rokovanie Obecného zastupiteľstva sa 

uskutoční dňa 14.07.2020 o 17:00 hod. 

 

XIII.  

Záver 

Keďže všetky body programu riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva boli 

prerokované, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie u k o n č i l .  

 

 

 

 

 

              Ing. Igor Gogora, PhD.                                                      Ing. Ladislav Éhn 

                 prednosta OcÚ               starosta obce 

 

 

   p. Daniel Svorda 

                                                             overovateľ zápisnice 

 

Zapísala: Ing. Eliška Svordová 
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Prílohy: 

Príloha č. 1: Rozpočtové opatrenie č. 6/2020 

Príloha č. 2: Plnenie rozpočtu obce k 31.03.2020 

Príloha č. 3: Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra za rok 2019 

 

 

 


